

Download this form and complete the questions using Adobe Acrobat Reader. Then save your document. Print & return with other materials.



PRIVACY POLICY

Voir page 2 pour la version française.

ENGLISH - Privacy and personal data processing images (Italian Law - D.Lgs. 196/2003)

I, the undersigned, hereby declare that: I, Ms./Mr. _____ Born on the

_____ in _____ and resident in _____

give permission to EVERGREEN JADE ENTERTAINMENT Inc., (to which I belong) to use and/or to issue copies of my images for free and with no limits of time. These images can be taken during activities of education and training, selections, events, and the final performances to which I could participate and I also give permission, with no present and no future obligation, to hang up my images in a frame or reproduce them on a video, audio, digital system, paper with the sole purpose of communicating the activities of the Association. All my images/data will be processed by EVERGREEN JADE ENTERTAINMENT Inc. with all the necessary measures to guarantee privacy and to avoid all commercial divulgence (even accidental) that could be damaging to human dignity. Meanwhile I assign to EVERGREEN JADE ENTERTAINMENT Inc. to publicly promote and represent with any mean my artistic activity and my image, in case they should think it advisable.

I, the undersigned, guarantee, under my own responsibility, the accuracy of my provided data and I fully accept everything is here indicated.

θ Si, accetto (firma leggibile) / Yes, I agree (readable signature)

_____ Data _____

Personal data processing by EVERGREEN JADE ENTERTAINMENT Inc.

The EVERGREEN EVERGREEN JADE ENTERTAINMENT Inc. according to the Italian law D.Lgs 196/2003 and its further amendments, declares that the data of the associates which are collected through the enrolment forms, the curricula and all attachments received both by email or post mail, will be used solely to draw up an information file of the participants in order to be registered in the data base.

The personal data received by the enrolled participants can be processed through the net or papery, according to the Italian laws in force and can be communicated to other Institutions collaborating with EVERGREEN JADE ENTERTAINMENT Inc. for the usual running of the membership. The person concerned benefits from the rights according to the law D.Lgs. 196/2003. The EVERGREEN JADE ENTERTAINMENT Inc. is the owner and responsible for the collected data.

θ Si, accetto (firma leggibile) / Yes, I agree (readable signature)

_____ Data _____

FRANÇAIS

- Protection des renseignements personnels et les personnels de traitement des données (images la loi italienne - D.Lgs. 196/2003)

Je, soussigné, déclare que: Je, Madame / Monsieur.. _____ Né Sur le

_____ à _____ et résident dans _____

donner la permission de EVERGREEN JADE ENTERTAINMENT Inc, (dont je fais partie) d'utiliser et / ou à délivrer des copies de mes photos gratuitement et sans limite de temps. Ces images peuvent être prises au cours des activités d'éducation et de formation, les sélections, les événements et les performances finales auxquelles je pourrais participer et je donne aussi la permission, sans le présent et l'avenir aucune obligation, de raccrocher mes images dans un cadre ou les reproduire sur une vidéo, audio, système numérique, le papier dans le seul but de faire connaître les activités de l'Association. Toutes mes images / données seront traitées par EVERGREEN JADE ENTERTAINMENT Inc toutes les mesures nécessaires pour garantir la vie privée et à éviter toute divulgation commerciale (même accidentelle) qui pourraient être préjudiciables à la dignité humaine. En attendant, je affecter à EVERGREEN JADE ENTERTAINMENT Inc promouvoir auprès du public et de représenter avec quelque moyen que mon activité artistique et mon image, au cas où ils jugerait opportun.

Je, soussigné, garantie, sous ma propre responsabilité, l'exactitude de mes données fournies et j'accepte pleinement tout est indiqué ici.

Oui, je suis d'accord (signature lisible)

_____ Data _____

Traitement des données personnelles par EVERGREEN JADE ENTERTAINMENT Inc

Le JADE EVERGREEN ENTERTAINMENT Inc fonction des D.Lgs loi italienne 196/2003 et ses modifications ultérieures, déclare que les données des entreprises associées qui sont recueillies par le biais des formulaires d'inscription, les programmes et toutes les pièces jointes reçues à la fois par courrier électronique ou postale , sera utilisé uniquement pour élaborer un dossier d'information des participants afin d'être enregistrées dans la base de données.

Les données personnelles envoyées par les participants inscrits peuvent être traitées par le net ou ressemblant à du papier, selon les lois italiennes en vigueur et pourront être communiquées à d'autres institutions qui collaborent avec EVERGREEN JADE ENTERTAINMENT Inc pour le fonctionnement habituel de la personne membership.The avantages concernés des droits conformément à la loi D.Lgs. 196/2003. Le EVERGREEN JADE ENTERTAINMENT Inc est propriétaire et responsable des données recueillies.

Oui, je suis d'accord (signature lisible)

_____ Data _____

EVERGREEN JADE ENTERTAINMENT INC.
Suite 18, 2165 Lincoln Ave
Montreal, Quebec
Canada, H3H 1J2
web: www.evergreenjadeent.com
email: info@evergreenjadeent.com
phone/fax: 1-514-966-80